

20180528 Protokoll Styrelsemöte Södra Trögs IK

Närvarande: Henrik Jowilin, Sandra Konkari, Martin Lidberg, Petter Hörberg, Niklas Hallgren, Peter Hedman, Thobias Ljungh, Anna Linder

Frånvarande: Johanna Krantz, Fanny Knutsson, Henry Petersén,

§ 31 Mötet öppnades av ordförande och välkomnade särskilt Thobias Ljungh (innebandy senior)

§ 32 Val av sekreterare: Styrelsen valde Sandra Konkari till sekreterare

§ 33 Val av justerare: Styrelsen valde Petter Hörberg och Martin Lidberg till justeringsmän

§ 34 Godkännande av dagordning: Styrelsen godkände dagordningen

§ 35 Föregående protokoll: Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna

§ 36 Grenledarrapporter

- Fotboll Seniorer: 3 vunna och 2 oavgjorda matcher. Bra stämning i laget
- Innebandy senior: Spelar söndagar. Börjar bekanta sig med föreningens medlemmar. Håller på fram till midsommar. Tanken är två träningar i veckan varav 1 träning i Lillkyrkahallen och 1 träning i stan under en uppstartsperiod. På sikt kan träningen tänkas att flytta fullt ut till Lillkyrka.
- Fotboll / Innebandy – Ungdom:

P07/08: Kör på som vanligt med två träningar i veckan. 2 hemmamatcher. Har dock inte haft kafeterian öppen på dessa

F09/10: Premiär sammandrag 3 juni

P/F 11: Håller igång bra. Spelar mycket matcher på träningarna. Spelarna har utvecklats bra sedan förra säsongen.

Idrottslek: Lite rörigt, barnen vill hellre leka än att spela fotboll. Träningen bör inriktas mot fotbollslek mer än organiserad fotbollsträning.

Motion Innebandy / Fotboll / Gymnastik: Uppföljning mot seniorgymnastiken ang nästa säsong måste genomföras av gymnastikansvarig

Hemsida/socialamedier: info/instruktion behövs till lagen hur laget.se är knutet till tex sociala medier (Facebook och Instagram) för att verksamheten ska bli synlig. It-ansvarig bör införas i lagen för att inte belasta ledarna med fler uppgifter. Laget.se följer en standardmall där vi inte kan göra förändringar på hemsidan. Vi kan däremot bli bättre att nyttja sidan genom att lägga upp dokument och hålla sidan uppdaterad. Martin kan uppdatera hemsidan om underlag för detta tas fram om vilken info som ska ligga på hemsidan.

§ 37 Ekonomirapport: Inget att rapportera.

§ 38 Genomgång information mail brev mm: Inget att rapportera.

§ 39 Uppföljning /Information

a) Städdagen – Uppföljning (Petter): Seniorlaget fotboll var representerat. I övrigt enbart styrelsemedlemmar. Till nästa år bör det samköras med villaföreningen samt info ang städdag bör gå ut tidigare till medlemmarna. Ny städdag till hösten bör övervägas.

b) Seniorinnebandylag (Henrik – Peter – Thobias):

c) Föreningssamverkan (Henrik – Johanna): samverkan med hembygdsföreningarna så att våra aktiviteter inte krockar. På sikt kan föreningarna ha gemensamma aktiviteter. Samverkansgruppen ska ta fram gemensamt dokument med kalender över föreningarnas verksamhet.

d) Certifiering – nästa steg (Niclas): Niklas försöker få kontakt med Daniel Stag för att få hjälp med certifieringen

e) Klubbstugan (myror) (Henrik): Fortsatt myrinvasion, anticimex rekommenderar myrra och kokande vatten

§ 40 Diskussionspunkter:

a) Organisation gällande grupper/ansvarsområden: Dålig uppslutning till samordningsmötet gruppansvariga. Något behöver göras för att få cafeteria att fungera (rutiner, sortiment, prissättning, bemanning mm). Detta skall prioriteras innan renovering påbörjas.

b) Cafeteriagrupp: Hur få igång en fungerande cafeteriagrupp? Henrik frågar Johanna Krantz och Cecilia Norling om de är intresserade att ingå i denna grupp.

c) Ungdomsgården: Behöver bemannas. Hanna Hedstad kan tänka sig sitta i den men vill inte vara drivande. Ska den slås ihop med cafeterigruppen?

d) Renovering cafeteria – Projektgrupp? Punkten utgår tillsvidare. Prioriterat är att få igång rutiner kring cafeteria

e) Sponsorgrupp - Sponsring / stödmedlemmar – Hur får vi till ett aktivt sponsringsarbete? (Henrik): Funktionen för stödmedlemmar finns i laget.se och är ett enkelt sätt för föreningen att få in extra pengar. Hur ska vi sälja medlemskap? Sponsorgruppen behöver utökas för att orka driva sponsring och stödmedlemskap samt allt arbete kring sponsringsavtalet (fakturering, beställa och skruva upp skyltar mm). I och med seniorlag innebandy kommer sponsorskyltar behövas inne i hallen också.

f) Innebandy Senior – deltagaravgift – Kostnad (Henrik – Peter – Thobias): kostnader för seniorlag innebandy enligt excelblad (bilaga). Deltagaravgift fastställs till 1250 kr per spelare samt ordinarie medlemsavgift på 250 kr

g) Sommarfest – Styrelsen – Ledare samt övriga aktiva runt föreningen. (Henrik): Flytta till sensommar/höst?

h) 60 årsfest – (evenemangsgruppen): Gruppen tar fram ett förslag med tid, plats och kostnad och presenterar för styrelsen.

i) Fotbollsmatch Norra mot Södra Trögd- 29 juni: Niklas Hallgren kan ordna med spelare. Henrik Jowilin anmäler laget

j) Orientering- hyra klubbstuga: Styrelsen beslutade att fakturera orienteringsklubben 1000 kr för hyra av klubblokalen (lördag/söndag)

k) GDPR: medlemsregistret behöver rensas på gamla medlemmar och lag. Hemsida/sociala mediegruppen får uppdraget att lösa detta

m) motion: kan vi öppna ungdomsgården för 07:orna de sista månaderna för att få bättre uppslutning? Beslut Peter Hedman bjuder in årskull 07 till ungdomsgården

§ 30 Nästa möte: Prioriterade frågor till nästa möte är skapande av cafeteriagrupp, sponsorgrupp samt ungdomsgårdsgrupp samt riktlinjer för rutiner kring cafeteria.

Tid för nästa möte: Måndag 18 juni 19.30

§31 Mötet avslutas

Henrik Jowilin, ordförande

Sandra Konkari, sekreterare

Martin Lidberg, justeringsman

Petter Hörberg, justeringsman